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Subject: RE: Aanschaf Moderna vaccins
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Heb ik over gedacht.

Maar met dat geld kopen we gewoon vaccins. Alleen leveren we die niet in Nederland af, maar elders.

Dus naar mijn idee horen ze gewoon bij het budget voor de aanschaf. Alleen een deel van de aangeschafte vaccins gaan niet

naar ons, maar naar elders.

Of zie jou het anders?

Veder met WIZ gesproken over verzoek ADR [EE ceeft aan dat ze die contracten niet zomaar mogen inzien. Wellicht

moeten ze dan ook geheimhoudingsverklaring tekenen.

Verder staat nog vraag wat ze willen doen met de kennis.

EEEBstelde voor om ADR met hem en mij (enjou) een keer dit te laten bespreken.

Groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www. blackberry com)

van:[EXEC IEEE inv nt

Datum: dinsdag 15 dec. 2020 12:20 PM

Aan: IEEE EEE @ minvws nl>
Onderwerp: RE: AanschafModerna vaccins

He IEEE

Missen we niet deBEX: kwetsbare landen niet in dit overzicht?

Groet

Verzonden: donderdag 10 december 2020 12:46

Aan:EER) JERE ins ni

Onderwerp: RE: Aanschaf Moderna vaccins

Dat geld komt uit deEEE oor vaccinaankoop.

Ik heb net het eerdere Excel verhaal van | RED ge-update en vereenvoudigd.

Dat wordt nu nog gecheckt op vraag of ik iets over het hoofd zie.

Bijgaand ook voor jou ter kennisname.

Maar dit overzicht is NIET bedoeld om met wie dan ook te delen. Staat ook prijsinformatie in.

Zoals je kunt zien sluit het geheel nu nog positief.

Maar er zou niet genoeg zijn voor alle eventuele extra deals die mogelijk nog gesloten worden.
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Dat zou (als alle hoofd-contracten tot levering komen) ook niet per se noodzakelijk.

Daarover gaat binnenkort een nota naar minister.

Kijk svp ook nog even mee of ik wellicht ergens in sheet nog een fout maak.

Groet,

Verzonden: donderdag 10 december 2020 09:57

Aan: JEERIFEI. < minvws.nl>

cc: [RAED Y.-H SCE) HEEDo in vws.i>
Onderwerp: Aanschaf Moderna vaccins

EEN

Vorige week had ik even contact met de collega’s van financién over de aanschaf van extra Moderna-vaccins binnen

Gi,die beschikbaar is. Zij vragen zich hardop af waaruit dit gedekt wordt. Mogelijk is het antwoord de ruimte die was gereserveer

voor de overkoop van extra Janssen- of Pfizer-vaccins van andere lidstaten. Weet jij dit?

Groet,


